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Z A P I S N I K 

 

24. seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v četrtek, 23. junija 2014 ob 

17.00 uri v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, Kidričeva 11a. 

 

Prisotni: ZGN – Nina Vrhovnik, Franci Kukovica, Simona Klukej, Štefka Suša, Marija 

Ribič, Gregor Brinjevec, Samo Vrtačnik, Marjana Mlinarič Pikelj, Petra Izgoršek Potočnik, 

Ani Reţun, Ivo Klančišar, Marjan Kovač; SD - Matjaţ Pokorn, Tea Juratovec; SDS – 

mag. Janez Černi, Alojzija Kralj, SLS -  Slavko Jelševar, NSi - Andrej Dolšina; DeSUS -  

Amalija Kuder, Irena Medvešek; Samostojni svetnik – Gašper Koprivšek; Samostojni 

svetnik – Mitja Drobeţ; DEAN HOLC IN LISTA MOJA DOLINA - Dean Holc. 

 

Ostali prisotni: ţupan Matjaţ Švagan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Jelena 

Mlakar, vodja oddelka za javne finance; Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske 

javne sluţbe; Nina Jenko, občinska uprava; Petra Mars, občinska uprava; Lado Kovač, 

Nadzorni odbor; Vili Petrič, direktor CEROZ d.o.o.; Sandi Grčar, direktor JP Komunala 

Zagorje ob Savi d.o.o.; Marko Kaluder, Policijska postaja Zagorje. 

 

Opravičeno odsotni: ZGN – Mitja Adamlje; Samostojni svetnik - Ţivko Iztok. 

 

Ţupan Matjaţ Švagan je pozdravil vse prisotne ter dejal, da bo zaradi projektov, ki se 

izvajajo v mesecu septembru, takrat sklicana še zadnja seja občinskega sveta v tem 

mandatnem obdobju. 

 

V minuti za kulturo je Andrej Dolšina, član občinskega sveta iz stranke NSi predstavil 

pesem Janeza Medveška z naslovom Potem. 

 

Ţupan se je zahvalil za predstavitev in predlagal naslednji dnevni red. 

 

1. Sprejem zapisnika 23. redne seje Občinskega sveta z dne 10.4.2014 in zapisnika 4. 

izredne seje Občinskega sveta z dne 5.6.2014 

2. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 

3. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 

4. Predlog Odloka o koriščenju sredstev proračunske rezerve v letu  2014 – hitri 

postopek         

 



5. Predlog podelitve občinskih priznanj v letu 2014  

(Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja) 

6. Predlog 3. Dopolnitve letnega načrta ravnanja z nepremičnim premoţenjem občine 

Zagorje ob Savi za leto 2014  

 (Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Odbor za okolje in prostor) 

7. Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju Ceroz d.o.o. za leto 2013  

 (Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Odbor za okolje in prostor) 

 8. Obravnava in seznanitev z letnim poročilom Javnega podjetja Komunala Zagorje ob 

Savi d.o.o. za leto 2013 

(Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Odbor za okolje in prostor) 

9. Obravnava in seznanitev z letnim poročilom Policijske postaje Zagorje ob Savi za leto 

2013  

10. Volitve, imenovanja, razrešitve:   

·         Oblikovanje soglasja ustanovitelja k izboru direktorja javnega zavoda Mladinski 

center Zagorje ob Savi (Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Komisija za 

mandatna vprašanja, volitve in imenovanja) 

 ·         Oblikovanje predloga za imenovanje predstavnikov v Svet zavoda Zasavskih 

lekarn Trbovlje 

 (Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja) 

 

Člani občinskega sveta so dnevni red 24. redne seje občinskega sveta SOGLASNO 

sprejeli. 

 

K 1. točki 

Sprejem zapisnika 23. redne seje Občinskega sveta z dne 10.4.2014 in zapisnika 4. 

izredne seje Občinskega sveta z dne 5.6.2014 

 

Ţupan je v skladu s 30. členom poslovnika občinskega sveta v sprejem predlagal 

zapisnik 23. redne seje občinskega sveta z dne  27. februarja 2014 ter zapisnik 4. 

izredne seje Občinskega sveta z dne 5.6.2014. 

 

Amalija Kuder, članica občinskega sveta iz stranke DeSUS je dejala, da je bilo pri 

seznamu prisotnih na 23. seji občinskega sveta izpuščeno njeno ime in prosi, da se 

zapisnik v tem delu popravi. 

 

Ţupan se je za nastalo napako opravičil in dejal, da bo le-ta odpravljena. 

 

Člani občinskega sveta so zapisnik SOGLASNO sprejeli.  

 

K 2. točki 

Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 

 

Ţupan je dejal, da pisnih pobud in vprašanj ni bilo. 

 

http://www.zagorje.si/UserFiles/387/File/K%207.%20tocki%20-%20OS%202014-24%20LETNO%20POROCILO%20CEROZ%20ZA%20LE


Mag. Janez Černi, član občinskega sveta iz stranke SDS je predstavil pobudo 

krajanov Lok in Kisovca o postavitvi vsaj dveh svetilk javne razsvetljave na območju od 

Lok do podjetja EVJ, s čimer bi zagotovili večjo varnost prebivalcev, sprehajalcev. 

 

Ţupan se je zahvalil za pobudo in dejal, da se bo zadeva proučila, da se bosta vsaj dve 

svetilki javne razsvetljave postavili.  

 

Marjan Kovač, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejal, da so se na svetu 

Krajevne skupnosti skupaj z vodjo javnih gospodarskih sluţb dogovorili, da bo zadeva 

rešena v najkrajšem moţnem času. 

 

Alojzija Kralj, članica občinskega sveta iz stranke SDS je opozorila na zaprtje 

bančnih poslovalnic v Kisovcu in na Izlakah ter na skrajšan delovni čas pošte. Dejala je, 

da je teţava predvsem pri dvigovanju priporočenih pošiljk. Podala je pobudo, da ţupan 

nadaljuje pogajanja s Pošto Slovenije o podaljšanju obratovalnega časa vsaj za eno uro. 

 

Ţupan se je zahvalil za pobudo in dejal, da so vodstvu Pošte Slovenije ţe izpostavili 

problem skrajšanih odpiralnih časov, meni, da bi se morali kot drţavno podjetje bolj 

prilagajati občankam in občanom. Predlaga, da se povabi predstavnika Pošte Slovenije 

na sejo občinskega sveta, da obrazloţi, zakaj je do takšnih ukrepov prišlo.  

 

Marija Ribič, članica občinskega sveta iz stranke ZGN je najprej pohvalila prireditev 

ob Dnevu drţavnosti, ki je potekala v Evroparku. Dejala je, da je Evropark zbirališče tako 

mladih kot starejših, mnogi pridejo do Evroparka tudi s kolesom, zato je predlagala 

postavitev stojišč za kolesa.  

 

Ţupan je dejal, da je v načrtu, da se stojišča za kolesa postavijo ob vstopu v Evropark. 

 

Andrej Dolšina, član občinskega sveta iz stranke NSi je obnovil svojo idejo izpred let, 

in sicer, da bi v Evroparku postavili drogove z zastavami drţav Evropske unije (s tablico, 

kjer bi bilo navedeno glavno mesto in razdalja od Zagorja do glavnega mesta 

posamezne drţave članice). Predlagal je, da bi za uresničitev pobude zaprosili tudi 

ambasade.  

 

Ţupan je dejal, da bodo posamezne ambasade pozvane k sodelovanju.  

 

K 3. točki 

Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 

 

Ţupan je v nadaljevanju predstavil tekoče aktivnosti: 

 

- Prispel je pozitivni sklep za izgradnjo P+R, za katerega bo občina iz evropskih 

sredstev prejela 287.006,98€. Sklep ministrstva nalaga, da se v letu 2014 projekt 

izpelje. Projekt P+R vključuje več kot 50 parkirnih mest, polnilno postajo ter 

kolesarnico, vključno z video nadzorom. 

 



- Glede prostorov poslovalnice NLB na Izlakah so se vsi trije ţupani strinjali, da se 

prostor odkupi in se Lekarna Izlake iz Medijskih toplic prestavi v omenjene 

prostore. 

- Na projektu izgradnje čistilne naprave in kolektorskega sistema je bila 6. junija 

opravljena kontrola s strani posredniškega telesa na kraju samem, na projektu ni 

bilo ugotovljenih nepravilnosti. Vzporedno z izgradnjo čistilne naprave in 

kolektorskega sistema se gradi tudi kolesarska steza in pešpot (od Evroparka do 

ţelezniške postaje). Izvajalec se na področju Kolodvorske spopada s teţavami – 

skalnata podlaga. Vzporedno s kolektorskim sistemom se izvaja tudi sanacija 

cest, javne razsvetljave in vodovoda, s tem se občina ne bo dodatno zadolţevala, 

temveč poskuša pridobiti še dodatna namenska sredstva.  

- Glede Vrtca Smrkci so bila vsa vprašanja in dvomi razčiščeni na izredni seji 

Odbora za šolstvo in kulturo. Kritika samostojnega svetnika Mitje Drobeţa je bila 

popolnoma na mestu. Na odboru so se strinjali, da morajo zaposleni opozarjati 

nadzornike in ţupana o nepravilnostih, saj si vsi ţelijo, da bo objekt kvalitetno 

zgrajen. Dela na objektu so v zaključni fazi, v naslednjih dneh bo podpisan 

zapisnik o dokončanju del. Objavljen bo razpis za zbiranje ponudb – centralna 

kuhinja. 

- Potekajo priprave za prireditve ob občinskem prazniku (Noč pred nočjo 1.8.2014 

in Zagorska noč 2.8.2014); slavnostna seja 31. 7. 2014 – kjer bo tudi podelitev 

občinskih priznanj. Izvedeni sta bili tudi prireditvi Poletno mesto 2014 ter prireditev 

ob dnevu drţavnosti skupaj s prevzemom vozila Helfar. 

Marija Ribič, članica občinskega sveta iz stranke ZGN je dejala, da podpira, da se 

razmišlja širše, da se projekti izvajajo kvalitetno, saj se s tem razmišlja racionalno. 

Alojzija Kralj, članica občinskega sveta iz stranke SDS je dejala, da je prav, da se 

zagotovi varno (šolsko) pot do Naselja na Šahtu, povedala je, da je še veliko takšnih 

območij, zato podpira takšno razmišljanje.  

Ţupan je dejal, da bo z izgradnjo kolektorskega sistema na območju Kisovca obnovljen 

tudi vodovod, še enkrat je poudaril, da se s tem občina ne bo dodatno zadolţevala.  

Marjan Kovač, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejal, da gre za sanacijo 

površin, kjer bo potekal kolektorski sistem. Podpira dejstvo, da gre za popolno sanacijo 

cest in ulic, saj se po takšnem posegu območje ne bo posedalo, tako kot se je to zgodilo 

pri izgradnji in obnovi plinovoda. 

Ţupan meni, da ima pri vzporedni ureditvi cest, vodovoda in kolesarskih poti podporo 

občinskega sveta, občank in občanov, da se vzporedno s kolektorskim sistemom stori 

nekaj več za sedanje in bodoče generacije. Ţeli, da se dela najboljše moţno v danem 

trenutku ter da se občina dodatno ne zadolţuje.  

K 4. točki 

Predlog Odloka o koriščenju sredstev proračunske rezerve v letu  2014 – hitri 

postopek 

 



Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je obrazloţila, da so sredstva 

proračunske rezerve sredstva, ki so v proračunu namenjena za odpravo posledic 

naravnih nesreč (ţled, poplave). O višini teh sredstev se vsako leto odloča v Odloku o 

proračunu, kjer se opredeli višina sredstev ter način koriščenja le teh. v letu 2014 je v 

proračunu namenjenih 87 tisoč €, kot prenos iz preteklega leta, v letošnjem letu pa bo 

vključenih še dodatnih 120 tisoč €. Pribliţno 10 tisoč € teh sredstev je bilo porabljenih v 

času ţleda. Glede porabe teh sredstev lahko do višine 40 tisoč € na objekt odloča ţupan, 

pri višjih zneskih pa je potrebno soglasje občinskega sveta. Strokovne sluţbe so ocenile, 

da bi za sanacijo mostu pri IGM- u v ta namen potrebovali pribliţno 50 tisoč €, zato se za 

ta del predlaga sprejetje Odloka o koriščenju sredstev proračunske rezerve v letu  2014. 

 

Ţupan odpira razpravo. 

 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel 

SKLEP: 

 

1. Občinski svet  Občine Zagorje ob Savi je po hitrem postopku sprejel predlog 

Odloka o koriščenju sredstev proračunske rezerve v letu 2014. 

2. Odlok o koriščenju sredstev proračunske rezerve v letu 2014 začne veljati 

naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS. 

3. Ta sklep velja takoj. 

 

K 5. točki 

Predlog podelitve občinskih priznanj v letu 2014 

 

Gregor Brinjevec, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejal, da so v roku in z 

ustreznimi prilogami prišli štirje predlogi za občinsko priznanje, ki jih je Komisija za 

volitve in imenovanja obravnavala na seji in sklenila, da jih predlaga občinskemu svetu v 

potrditev. 

 

Ţupan odpira razpravo. 

 

Občinski svet je soglasno sprejel SKLEP: 

 

1. Zlata plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2014  podeli gospodu 

            Bronislavu Urbaniji, Medijske toplice 10, 1411 Izlake. 

      2.  Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta dne 

           31. julija 2014. 

      3. Ta sklep velja takoj. 

 

ter SKLEP: 

 

1. Zlata plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2014  podeli  

Društvu tabornikov rod Polde Eberl Jamski, Cesta Borisa Kidriča 11a, 1410                                

Zagorje ob Savi. 



      2.  Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta dne 

           31. julija 2014. 

      3.  Ta sklep velja takoj. 

 

ter SKLEP: 

 

1. Srebrna plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2014  podeli gospodu  

            Petru Kudru, Cesta Otona Ţupančiča 9, 1410 Zagorje ob Savi.  

      2.  Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta dne 

        31. julija 2014. 

      3.  Ta sklep velja takoj. 

 

ter SKLEP: 

 

1.  Srebrna plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2014  podeli gospodu  

             Danijelu Mihelčiču, Tirna 1, 1410 Zagorje ob Savi.  

      2.    Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta dne 

             31. julija 2014. 

      3.    Ta sklep velja takoj. 

 

K 6. točki 

Predlog 3. dopolnitve letnega načrta ravnanja z nepremičnim premoţenjem občine 

Zagorje ob Savi za leto 2014 

 

Rudi Medved, direktor občinske uprave je predstavil 3. dopolnitev letnega načrta 

ravnanja z nepremičnim premoţenjem občine Zagorje ob Savi za leto 2014. Razdeljen je 

na štiri sklope, prvi predstavlja odkup zemljišča v Krajevni skupnosti Podkum, preko 

katerega teče lokalna cesta. Drugi sklop predstavlja nakup zemljišča v izmeri 2200 m
2
, in 

sicer za potrebe izgradnje kolektorskega sistema ter hkrati pešpoti in kolesarske poti v 

Krajevni skupnosti Franc Farčnik. V tretji sklop sodijo manjše površine, ki jih občina 

Zagorje ob Savi prodaja lastnikom zasebnih parcel, in sicer z namenom zaokroţevanja 

svojih zemljišč.  V četrti sklop sodijo parcele v lasti občine, na katerih stojijo 

transformatorske postaje. Elektro Ljubljana pa ima v lasti cesto, ki vodi do 

transformatorske postaje. V tem primeru bo šlo za menjavo zemljišč.  

 

Ţupan odpira razpravo. 

 

Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejal, da je Odbor za okolje in 

prostor obravnaval 3. dopolnitev letnega načrta ravnanja z nepremičnim premoţenjem 

občine Zagorje ob Savi za leto 2014, nanj ni imel pripomb, zato predlaga, da občinski 

svet sprejme sklep.  

 

Mitja Drobeţ, samostojni svetnik je prosil za informacije v zvezi z odkupom zemljišč, 

po katerih poteka cesta Izlake – Čemšenik.  

 



Ţupan je dejal, da bo pisen odgovor posredovan vsem občinskim svetnikom in prosil Iva 

Vrtačnika za obrazloţitev. 

 

Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe je dejal, da so bile 

lastnikom parcel posredovane pogodbe v podpis. 

 

Občinski svet je soglasno sprejel SKLEP: 

 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme 3. dopolnitev Načrta ravnanja z 

nepremičnim premoţenjem za leto 2014 v predloţeni vsebini, kot sestavni del 

proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2014 in prične veljati z dnem sprejema.  

2. Ta sklep velja z dnem sprejetja 

 

K 7. točki 

Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju Ceroz d.o.o. za leto 2013 

 

Vili Petrič, direktor CEROZ d.o.o. je dejal, da Ceroz d.o.o. v zadnjih letih beleţi upad 

pripeljanih odpadkov na odlagališče Unično. V začetku so beleţili 22 tisoč ton pripeljanih 

odpadkov, konec leta 2011 pa le 11 tisoč ton odpadkov, kar je posledica uvedbe 

ločevanja odpadkov. V letu 2013 je bil glede na leto 2012 za občino Zagorje ob Savi 

zabeleţen 26% upad pripeljanih odpadkov. Poslovanje druţbe je bilo v letu 2013 

pozitivno, dobiček je konec leta 2013 znašal 15 tisoč €. Poslovanje je bilo potrjeno s 

strani skupščine druţbe in bilo revizijsko pregledano. Drugo odlagalno polje se polni 

počasneje, kot je bilo predvideno, zaradi zmanjševanja pripeljanih odpadkov ter zaradi 

nadpovprečnega kompaktiranja odpadkov (v 1 m
2
 je 450 kg odpadkov). Odlagalno polje 

bo zadostovalo do marca oziroma aprila leta 2015, v tem času bo zgrajeno tudi tretje 

odlagalno polje, ki je sestavni del investicije Ceroz II. faza. Ceroz d.o.o. sodeluje tudi z 

osnovnimi šolami. V letu 2012 je Ceroz d.o.o. pridobil tudi okoljevarstveno dovoljenje. Na 

delovanje Ceroza d.o.o. ni bilo pripomb. Finančno jamstvo predstavlja veliko breme, ki 

ga je določilo ministrstvo. Z bančno garancijo so zagotovili, da bodo vsa dela opravili v 

skladu z okoljevarstvenim dovoljenjem, kar pa pomeni angaţiranje  98 tisoč €, ki so kot 

depozit pri NLB. V prihodnjih dnevih bodo poskušali pri Delavski hranilnici pridobiti 

ugodnejši pogoje za poslovanje. K izgradnji II. faze Ceroza spadajo izgradnja sortirnice 

suhe frakcije, kompostarne, tretjega odlagalnega polja in rekonstrukcija čistilne naprave, 

cestne povezave Marno - Unično ter obrat predelave gradbenih odpadkov na Neţi. 

Izgradnja II. faze Ceroza gre po terminskem planu. 

Glede plačevanja situacij je pojasnil, da se le-te plačujejo, podizvajalci ravno tako 

dobivajo plačila, dejal je, da občasno prihaja le do zamud na podlagi izdanih zahtevkov s 

strani drţave, kar pa urejajo s sredstvi, ki jih zagotavlja občina Hrastnik. 

 

Ţupan je še enkrat postavil vprašanje, ali vse občine plačujejo do določenih rokov. 

 

Vili Petrič, direktor CEROZ d.o.o. je dejal, da ne plačujejo vse občine do rokov, vendar 

so bile do danes vse situacije podizvajalcem plačane. 

Ţupan odpira razpravo.  



Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejal, da je bilo Odboru za 

okolje in prostor poročilo predstavljeno ter odgovorjeno na vsa vprašanja. Člani odbora 

občinskemu svetu predlagajo, da sprejme Letno poročilo o poslovanju Ceroz d.o.o. za 

leto 2013. 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel 

SKLEP: 

 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi potrdi Letno poročilo o poslovanju JP CEROZ, 

d.o.o. za leto 2013.  
2. Ta sklep velja takoj. 

 

K 8. točki 

Obravnava in seznanitev z letnim poročilom Javnega podjetja Komunala Zagorje 

ob Savi d.o.o. za leto 2013 

 

Sandi Grčar, direktor JP Komunala Zagorje ob Savi d.o.o. je dejal, da je zadovoljstvo 

uporabnikov s storitvami JP Komunala Zagorje ob Savi d.o.o. zelo dobro, prejeli so 

oceno 4,4/5. Za javno infrastrukturo, katero komunalno podjetje upravlja, mora občini po 

zakonu od 1.1.2010 plačevati najemnino, in sicer za leto 2013 v višini dobrih 386 tisoč €. 

V letu 2013 je podjetje ustvarilo dobrih 33 tisoč € čistega poslovnega izida, le-ta bi bil še 

boljši, če ne bi prišlo do stečaja podjetij Svea, Stip in Cestno podjetje Ljubljana. Kontrolo 

standarda kakovosti in standarda kakovosti ravnanja z okoljem je komunalno podjetje 

uspešno opravili. Prejeli so tudi certifikat bonitetne odličnosti A, kar pomeni, da imajo na 

trgu dostop do bančnih virov. Podjetje tudi ni zadolţeno.  

 

Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejal, da je Odbor za okolje in 

prostor obravnaval poročilo JP Komunala Zagorje ob Savi d.o.o. za leto 2013, ki je bilo 

temeljito pregledano ţe na skupščini podjetja. Potrdili so vse kazalnike in nanj niso imeli 

nobenih pripomb, zato predlagajo občinskemu svetu, da Poročilo Javnega podjetja 

Komunala Zagorje ob Savi d.o.o. za leto 2013 sprejme. 

 

Ţupan odpira razpravo. 

 

Alojzija Kralj, članica občinskega sveta iz stranke SDS je pohvalila delovanje podjetja 

in hkrati opomnila na šibko točko v Kisovcu, izgradnjo novega zbiralnika v Šemniku ter 

problematiko zraka v ceveh v Naselju na Šahtu. 

 

Amalija Kuder, članica občinskega sveta iz stranke DeSUS je pohvalila spletno stran 

Komunalnega podjetja Zagorje ob Savi d.o.o., in dejala, da je komunalno podjetje v 

zadnjih treh letih pridobilo certifikat ISO9001 in ISO14001, boniteto odličnosti za leto 

2012, boniteto odličnosti A za leto 2013, ob 55-letnici pa so prejeli tudi priznanje 

Gospodarske zbornice Slovenije. Komunala Zagorje spada v visoki razred bonitetne 

odličnosti v Sloveniji, tako je, med top slovenske poslovne subjekte. Čestitala je 

direktorju Sandiju Grčarju in mu zaţelela uspešno delo še naprej. 

 



Marija Ribič, članica občinskega sveta iz stranke ZGN je povedala, da je z 

delovanjem komunalnega podjetja zelo zadovoljna, pohvalila je njihov način obveščanja 

in ozaveščanja ljudi, njihovo spletno stran ter dodala, da se lahko s takšnim načinom 

dela ravnanje z odpadki v občini še izboljša. Čestitala je vodstvu in zaposlenim za 

uspešno delo.  

 

Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN se je zahvalil za pohvale in 

dejal, da je potrebno za ta doseţek čestitati tudi lastnici Komunalnega podjetja, občini 

Zagorje ob Savi in pohvalil sodelovanje med lastnikom in vodstvom. 

 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel 

SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi potrdi Letno poročilo o poslovanju Javnega 

podjetja Komunala Zagorje, d.o.o. za leto 2013.  

2. Ta sklep velja takoj. 

 

Sandi Grčar, direktor JP Komunala Zagorje ob Savi d.o.o. se je zahvalil za pohvale in 

hkrati odgovoril še svetnici Alojziji Kralj glede vodohrana v Šemniku. Načrti zanj se ţe 

pripravljajo, investicija bo v roku dveh let izpeljana, s tem pa bo rešen tudi problem zraka 

v ceveh v Kisovcu. 

 

K 9. točki 

Obravnava in seznanitev z letnim poročilom Policijske postaje Zagorje ob Savi za 

leto 2013 

 

Marko Kaluder, Policijska postaja Zagorje je uvodoma predstavil nekaj statističnih 

podatkov. Dejal je, da se je v občini zmanjšala stopnja kaznivih dejanj, zmanjšalo se je 

tudi število prometnih nesreč in smrtnih ţrtev. Na področju splošnih nalog, ki jih 

opredeljuje Zakon o varstvu javnega reda in miru, bo poskušala policijska postaja več 

sodelovati z lokalno skupnostjo, saj se na tem področju beleţi dvig ugotovljenih kršitev. V 

sodelovanju s predstavniki bodo poskušali odstraniti čim več motečih faktorjev, na katere 

opozarja lokalna skupnost. Ocenjuje, da je bilo stanje varnosti v občini Zagorje ob Savi 

2013 ugodno in si ţeli, da bodo v letu 2014 sledili temu trendu. 

 

Ţupan odpira razpravo. 

 

Marija Ribič, članica občinskega sveta iz stranke ZGN je dejala, da je glede na 

bojazni preteklih let, da se bo število prekrškov v občini povečalo zadovoljna s stopnjo 

varnosti v občini. Predlagala je, da bi v izdelavo analize poleg predstavnikov občine 

vključili tudi predsednike krajevnih skupnosti, ki bodo opozarjali na problematiko na 

njihovih območjih. 



Marko Kaluder, Policijska postaja Zagorje je dejal, da ima  občina Zagorje štiri 

policijske okoliše, za vsakega od okolišev je zadolţen en izkušen policist, ki vzpostavi 

stik s skupnostjo. Povedal je, da bodo v bodoče poskušali še več sodelovati z lokalnimi 

skupnostmi ter pozval vse občanke in občane, da se ob kakršnihkoli opaţanjih obrnejo 

na policijsko postajo. 

 

Amalija Kuder, članica občinskega sveta iz stranke DeSUS je pohvalila delo policije 

in dejala, da večino pozornosti namenjajo mlajši populaciji. Opomnila je, da je ena izmed 

ranljivejših skupin tudi skupina starejših, zanima jo, ali je bilo v preteklih letih zaznano 

tudi nasilje nad starejšimi, in sicer v kakšni meri. 

 

Marko Kaluder, Policijska postaja Zagorje je dejal, da nasilje nad starejšimi v občini 

ne izstopa in da se v primeru tovrstnih teţav  sodelujejo z Društvom upokojencev 

Zagorje.  

 

Ani Reţun, članica občinskega sveta iz stranke ZGN je pohvalila delo policijske 

postaje in njihovo sodelovanje z Varstveno delovnim centrom Zagorje, predvsem zaradi 

tega, ker gre za precej problematično populacijo, ter se jim zahvalila za sodelovanje. 

 

Marko Kaluder, Policijska postaja Zagorje je za konec poudaril, da si ţelijo, da se 

občani obračajo na njih s pogovorom, da jim lahko policisti svetujejo, kaj lahko storijo za 

svojo varnost. 

 

Andrej Dolšina, član občinskega sveta iz stranke NSi je vprašal ali se interventni 

pozivi zaračunavajo in kako je urejeno sodelovanje z redarsko sluţbo. 

 

Marko Kaluder, Policijska postaja Zagorje je obrazloţil, da interventnih dogodkov ne 

zaračunavajo. Globo pa izrečejo za laţne naznanitve. Redarske sluţbe policija ne izvaja, 

to je v domeni Medobčinskega inšpektorata in redarstva, sodelujejo pa na določenih 

področjih dela.  

 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel 

SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je obravnaval in se seznanil z letnim 
poročilom PP Zagorje ob Savi za leto 2013 in nanj ni imel pripomb. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 

K 10. točki 

10. Volitve, imenovanja, razrešitve: 

·         Oblikovanje soglasja ustanovitelja k izboru direktorja javnega zavoda 

Mladinski center Zagorje ob Savi 

·         Oblikovanje predloga za imenovanje predstavnikov v Svet zavoda Zasavskih 

lekarn Trbovlje 

 

Gregor Brinjevec, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejal, da je Svet zavoda 

Mladinski center Zagorje zaprosil za izdajo soglasja k imenovanju direktorja Marka 



Pavloviča. Marko Pavlovič je ţe v preteklem mandatu uspešno opravljal funkcijo 

direktorja, zato Komisija za volitve in imenovanja izdaja soglasje k imenovanju Marka 

Pavloviča za direktorja Mladinskega centra Zagorje za naslednje mandatno obdobje. 

  

Ţupan odpira razpravo. 

 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel 

SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi daje soglasje kandidatu Marku Pavloviču za 
imenovanje direktorja Mladinskega centra Zagorje ob Savi. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 

Gregor Brinjevec, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejal, da so na pobudo 

Zasavskih lekarn Trbovlje  izdali soglasje za imenovanje kandidatov Blanke Šmit, Albina 

Praţnikarja in Matjaţa Pokorna v Svet zasavskih lekarn ter predlagal občinskemu svetu, 

da sprejme sklep. 

 

Ţupan je dejal, da bili to tudi dosedanji člani Sveta zasavskih lekarn in pohvalil njihovo 

uspešno delo.  

 

Ţupan odpira razpravo. 

 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel 

SKLEP: 

 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi v svet zavoda Zasavskih lekarn Trbovlje 

imenuje naslednje člane:  
- Blanka Šmit 
- Albin Praţnikar 
- Matjaţ Pokorn 
2. Ta sklep velja takoj. 
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